
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 31. januar 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 

350 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 350:  
”Vil ministeren i fortsættelse af spørgsmål 348 oplyse, hvilke etiske spørgsmål og di-
lemmaer ministeren og sundhedsmyndighederne ser ved en ændring af lovgivningen, 
så den tillader, at forskningsdata - herunder genetiske forskningsdata - kan indgå i pa-

tientjournalen og dermed behandlingen af den enkelte patient?” 
 

Svar: 

Sundhedsministeriet har til brug for besvarelse af spørgsmålet bedt Den Nationale  

Videnskabsetiske Komité, Nationalt Genom Center og Justitsministeriet om et bidrag. 

Jeg forventer på den baggrund at kunne besvare spørgsmålet endeligt ultimo maj 

2022 

 

 

Med venlig hilsen 
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